

Tilstede: Andreas, Mikkel, Rolf, Stine, Jette, Christian, Rune, Inge.

Afbud: Flemming,

1) Valg af dirigent
Stine

2) Valg af referent
Rune

3) Godkendelse af referat fra BM 11/11 2024
Referatet er godkendt.

4) Siden sidst (ALLE)
Rolf oplyser at juleløbet blev afviklet med kun 19 deltagere, hvilket er mindre end forventet. Der er 8 der har meldt sig ud pr. årsskiftet. Der er en del der skylder penge til klubben. Rolf sender reminder ud til alle medlemmer.

5) Status Vinterlang (MME)
Færgen vi skulle have haft stævnecenter på, kan vi ikke leje alligevel. Forskellige alternativer drøftet. Det mest realistiske er på et bådelaugs græsplæne. Det giver udfordringer mht. el, vand og toilet. Mikkel har talt med bådelaugene, og de var ikke afvisende. Beslutning tages senest torsdag 15. januar. I øvrigt er der styr på det. Banerne er stort set godkendt af banekontrollant.

6) GF på valg 2025 – Flemming, Jette, Mikkel, Andreas, Stine, Christian, Peter HB, Bjarne
Peter HB (revisor), Jette, Mikkel, Andreas er villige til genvalg. Rolf spørger Flemming og Bjarne. Stine overvejer om hun ønsker genvalg. Christian er villig til genvalg.

7) Emner til Dagsorden GF 2025
Forslag om fastsættelse af en kortpolitik. Forslag omdelt. Tages op igen på næste bestyrelsesmøde. Emner til dagsorden skal vi have senest til næste bestyrelsesmøde.

8) AMOK Strømper uge 5, Pris? (RAN)
Klubstrømperne kommer i uge 5. kr. 170,- pr. par. Enighed om at der gives 70,- i tilskud, så prisen er 100 kr.

9) O-Kort administration – Fremtid? (RAN)
Vi skal bruge en ny til at stå for kortadministrationen. Mikkel overvejer om han vil overtage. Rolf og Andreas hjælper til.

10) Ny redaktør for Facebook og Hjemmeside
Ernst er stoppet som redaktør for Facebook og hjemmeside. Andreas vil gerne stå for opdatering mht. træninger på klubbens hjemmeside. Christian kan også hjælpe. Stine, Christian og Andreas sørger for opslag på facebook indtil videre. Drøftes på næste bestyrelsesmøde.

11) Status Tirsdagstræning (ASC)
Der er lagt plan for foråret, og de fleste løb er lagt på facebook. Der er ca. det samme antal medlemmer af træningsgrupperne. Opfordring til de der kan om at lave momenttræning. Træningerne ligger på facebook, på hjemmesiden, og på orienteringsløb.dk.

12) Status Metr-O cup (???)
Forslag fra Ernst sendt til bestyrelsen. Bestyrelsen er indforstået med at startafgiften hæves fra 30,- til 40,- samt 10,- kr. ekstra hvis man skal leje brik. Bestyrelsen tilslutter os forslaget.

13) Øvrig Opgavefordeling (RAN)

Punktet udskydes til næste møde.

14) Eventuelt

Rolf efterlyser deltagere til DOFs repræsentantskabsmøde 1. marts. Hvis nogen har lyst.

DOF indbyder til webinar om stævner og reglement. Tilmelding på o-service.

15) Næste møde 24.februar 2025. Sidste møde inden Generalforsamlingen.